

Från: FBL Utvecklingsnämnden <regionalutveckling@regionjh.se>
Till: FBL Platina RUN <PlatinaRUN@regionjh.se>
Ärende: VB: Kallelse Ägarmöte för Peak Region AB den 19/5
Datum: 2020-04-30 15:16:10

Från: Micke Jonsson <micke.jonsson@peakregion.se>

Skickat: den 30 april 2020 14:55

Till: Daniel Danielsson <daniel.danielsson@are.se>; Jonas Törngren <Jonas.Torngren@krokom.se>; kundtjanst@are.se; anna-carin.sveden <anna-carin.sveden@krokom.se>; Björn Hammarberg <bjorn.hammarberg@moderaterna.se>; krokom.kommun@krokom.se; Fällström Anders <anders.fallstrom@miun.se>; kommun@ostersund.se; Anders Wennerberg <anders.wennerberg@ostersund.se>; bosse.svensson@ostersund.se; Erik Brandsma <erik.brandsma@jamtkraft.se>; kommunsstyrelsen@ostersund.se; Peter Vomacka <Peter.Vomacka@samlingnaringsliv.se>; Edgren, Ludde <ludde.edgren@miun.se>; Anders Byström <anders.bystrom@regionjh.se>; Elise Ryder Wikén <elise.wiken@regionjh.se>; Martina Lundholm <martina.lundholm@regionjh.se>; FBL Utvecklingsnämnden <regionalutveckling@regionjh.se>; Andreas.Gyllenhammar <Andreas.Gyllenhammar@jamtkraft.se>; Karin.i.jonsson <Karin.i.jonsson@krokom.se>

Kopia: Sven Winemark <sven.winemark@regionjh.se>; Kerstin Dahlberg <kerstin.dahlberg@peakregionsciencepark.se>; Pelle Simonsson <Pelle.simonson@peakinnovation.se>

Ämne: Kallelse Ägarmöte för Peak Region AB den 19/5

Härmed kallas ni till Ägarmöte för Peak Region AB den 19/5 kl 15.00 – 17.00. Plats Hus U för de som kan vara med fysiskt (vi ser naturligtvis till att följa de rekommendationer som råder gällande fysiska möten). Digitalt sker mötet via länk på:

<https://us02web.zoom.us/j/88073438115>

Meeting ID: 880 7343 8115 Password: 282669

Mötet kommer att avhandla:

- **Verksamhetsrapport**
 - Ekonomi och prognos 2020
 - Aktuella projekt/verksamheter 2020
 - Strategiarbete
- **Förslag nya ägardirektiv**

Bifogat detta mail finns ett dokument som är ett resultat av de intervjuer som vi gjort med er ägare som sedan har processats och kondenserats tillsammans med personalen och delar av styrelsen. Intervjuerna med tillhörande process har handlat om vad Peak Region AB ska ha för verksamhet, varför och för vem. Detta kommer att ligga till grund för de nya ägardirektiven som ska behandlas på Ägarmötet, så jag skulle vilja ha återkoppling både som accept eller om ni har eventuella tillägg. Den accepten och eventuell feedback skulle jag vilja ha innan den 11/5 för att kunna färdigställa ägardirektivets huvuddokument.

Vänligen,
Micke Jonsson